
Protokół Nr  18/07 
z posiedzenia Komisji  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu  20 września  2007 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XV Sesję Rady Miejskiej: 
- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Modernizacja i remont 

Sali sportowo-rehabilitacyjnej (etap II) wraz z pomieszczeniami do indywidualnej 
rehabilitacji osób niepełnosprawnych w Białogardzie -  druk C, 

- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej 
przy Gimnazjum nr 1 przy ul. Świdwińskiej w Białogardzie – druk D, 

- w sprawie podjęcia realizacji projektu „Rozbudowa domu kultury w Białogardzie wraz z 
adaptacją na Centrum Kultury i Spotkań Europejskich – Etap II” – druk I, 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk B. 
 

3. Zaopiniowanie sprawozdania z  wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2007 roku. 
Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 
4. Analiza kosztów funkcjonowania Białogardzkiego Domu Kultury. 
    Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

5. Analiza dochodów Miasta z tytułu wynajmu pomieszczeń dla szkół prywatnych. 
    Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

6. Wnioski do budżetu Miasta na 2008 rok. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 17.00 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Edukacji – 
Janusz Turnik. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
 Przewodniczący Komisji zgłosił poprawkę do porządku o wniesienie jako pkt 2 
rozpatrzenia projektów uchwał oznaczonych literami C, D, I, następnie poddał pod 
głosowanie porządek posiedzenia z poprawką:  za-5 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 2 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XV Sesję Rady Miejskiej: 
Projekty przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
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- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Modernizacja i remont Sali 
sportowo-rehabilitacyjnej (etap II) wraz z pomieszczeniami do indywidualnej rehabilitacji 
osób niepełnosprawnych w Białogardzie -  druk C, 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że zdjęliśmy z hali środki w kwocie 300 tys. zł,. Radny proponował, 

aby w założeniach na 2008 rok dodatkowo ująć 100 tys. zł na przejście, okna itd. 
Skarbnik – wyjaśniła, że w korekcie budżetu jest zapis 300 tys. zł na salę przy ul. Moniuszki . 
Przegłosowano projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 

- w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa hali sportowej przy 
Gimnazjum nr 1 przy ul. Świdwińskiej w Białogardzie – druk D, 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Turnik – zgłosił wniosek, aby hala miała arenę pełnowymiarową do piłki ręcznej. 
Przegłosowano wniosek: za-5 (jednogłośnie). 
Przegłosowano projekt uchwały z wnioskiem: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
 
- w sprawie podjęcia realizacji projektu „Rozbudowa domu kultury w Białogardzie wraz z 
adaptacją na Centrum Kultury i Spotkań Europejskich – Etap II” – druk I, 
 
B.Stanczewski – stwierdził,  że boiska winny być zlokalizowane przy sali sportowej. Radny 
uważa, że w przyszłości projekty inwestycyjne powinny obejmować wszystkie niezbędne środki 
na ekspertyzy. 
Przegłosowano projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2007 – druk B, 
 
K.Skoczyk – proponował, aby wyposażyć boisko Gimnazjum Nr 2 w bloki startowe i płotki. 
Skarbnik – wyjaśniła, że korekta w tym zakresie dot. uszkodzonej pompy i wyposażenia. 
J.Turnik – pytał skąd Miejski Fundusz Ochrony Środowiska ma tyle zmian? Korekta zawiera 

zbyt wiele niewyjaśnionych zmian dlatego Radny zgłosił wniosek, aby projekt B został 
wycofany z porządku Sesji.  

Wniosek przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
 
Ad 3 

Zaopiniowanie sprawozdania z  wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2007 roku.   
Przedstawiała: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Jarosz – pytał  jak wygląda kondycja finansowa miasta? 
Skarbnik – wyjaśniła, że dobrze. Inwestycje są prowadzone jak dotychczas, dobrze sobie 

radzimy z płatnościami.  
J.Leszczyk – wrócił uwagę na zapisy na str. 75 i pytał dlaczego małe środki wykorzystano na 

prowadzenie kompleksowej pomocy rodzinom, w których występują problemy alkoholowe 
przez Stowarzyszenie Pomocy „Przytulisko” oraz małe wykorzystanie na aktywację osób 
pozostających długo bez pracy przez CIS. 
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Skarbnik – wyjaśniła, że te środki mogą być już w większej kwocie wydatkowane ale na pewno 
będą wydatkowane na koniec roku. 

Przegłosowano projekt uchwały: za-5 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 
 
Ad 4 

Analiza kosztów funkcjonowania Białogardzkiego Domu Kultury (informacja w załączeniu). 
    Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – złożył wniosek o nie przyjęcie tej informacji. Informacja została spłycona, to 

lekceważenie radnych członków komisji. Odpowiedzi powinny być oparte na jakiś faktach.  
Materiał został zrobiony na zasadzie,  aby od siebie. W cenach powinien być zapis ile 
etatów itd.  

K.Jarosz – zgłosił wniosek formalny, aby temat przedyskutowała cała rada na sesji 
nadzwyczajnej.  

B.Stanczewski – podkreślił, że niezbędny jest gospodarz domu kultury.  
J.Leszczyk – zwrócił uwagę, że budynek jest niefunkcjonalny.  
 

 Komisja przegłosowała odrzucenie przedstawionej informacji: za-4, przeciw-0, 

wstrzymało się-1. 

Ponadto Komisja przegłosowała wniosek, aby koszty funkcjonowania Domu Kultury omówić 

szczegółowo na posiedzeniu wspólnych komisji rady: za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 5 

Analiza dochodów Miasta z tytułu wynajmu pomieszczeń dla szkół prywatnych ( załączeniu). 
    Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – zwrócił uwagę, aby w przypadku SP Nr 4 dyrektorzy analizowali koszty  

eksploatacji  dzierżawionych pomieszczeń. 
J.Turnik – pytał  ile pomieszczeń w szkołach podstawowych jest wynajmowanych, jaką 

stanowi to powierzchnię, ile czasu to zajmuje oraz jak to ma się do innych działalności z tyt. 
najmu? 

J.Leszczyk – pytał o zapisy w umowie dotyczące remontu? 
Skarbnik – wyjaśniła,  że umowa przewiduje, iż można odliczyć wydatki po zaakceptowaniu 

przez Burmistrza. 
 

Ad 6 

Komisja przegłosowała następujące wnioski do budżetu Miasta na 2008 rok: 
1. Zwiększyć środki dla klubów sportowych, w tym również na zakup odzieży sportowej dla 

dzieci i młodzieży. Przegłosowano: za- 5 (jednogłośnie). 
2. Komisja w dalszym ciągu podtrzymuje stanowisko, aby w przyszłorocznym budżecie 

dotacja do szkół na zajęcia pozalekcyjne była wykorzystywana ze szczególnym 
uwzględnieniem zajęć sportowych. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

3. Zapewnić w szkołach samorządowych stałą opiekę medyczną. Przegłosowano: za-5 
(jednogłośnie). 

4. Rozpocząć budowę krytej pływalni.  Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
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5. Uwzględnić kwotę niezbędną na wyposażenie w oświetlenie, monitoring oraz na 
utrzymanie i zabezpieczenie boiska dla Gimnazjum Nr 2. Przegłosowano: za – 5 
(jednogłośnie). 

6. Jeżeli nie będzie prowadzona inwestycja budowy biblioteki miejskiej to zapisać środki na 
odbudowę i dostosowanie pomieszczeń  dla  dzieci  niepełnosprawnych  w Przedszkolu Nr 
3. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

7. Komisja wnioskuje, aby podjąć zdecydowane działania na  budownictwo komunalne i 
socjalne. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

8. Zapewnić środki na kompleksowy remont hali rehabilitacyjnej przy ul. Moniuszki.  
Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

9. Wybudować parking przy ul. Grottgera oraz wykonać deszczówki przy ul. Matejki celem 
zabezpieczenia boiska przed  zalaniem. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 

10. Przygotować projekt boiska przy Gimnazjum Nr 1 (obok  hali). Przegłosowano: za-5 
(jednogłośnie). 

11. Wykonać kompleksowy remont stadionu. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
12. Do czasu docelowego zagospodarowania terenu po byłym „Edomie” przygotować teren 

na parking. Przegłosowano: za-5 (jednogłośnie). 
 
 
Ad 7  

Sprawy różne. 

J.Turnik – przedstawił odpowiedź na wniosek Nr 19/07 pkt 1 i 2 (w załączeniu). 
J.Leszczyk – zwrócił uwagę na stan nawierzchni ul. Słowackiego, która jest  dziurawa i 

zastawiona samochodami. Brak jest w tym rejonie parkingów.  
 

Ad 8  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.30
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

Przewodniczący  Komisji 
              

                    Janusz Turnik 
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